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Kære	nabo,	genbo	og	bagbo.	

Vi	afsluttede	2020	med	håb	om	at	Corona	ville	gå	væk	meget	
hurtigt,	men	desværre	så	skal	vi	stadig	blive	hjemme,	sprit	af,	vask	
hænder,	undgå	kram,	forsamlingsforbud,	bruge	maske,	tage	
Corona	test	og	meget	mere.	Men	heldigvis	er	der	nu	en	fremtid	
med	vacciner	og	en	normalisering	af	vores	samfund	og	vores	
private	liv,	også	selvom	vi	måske	skal	frem	til	august	inden	det	sker	
for	alvor,	men	der	er	håb	forude.	😊"#$%	

Bestyrelsesmøder.		

Der	har	været	nogle	færre	møder	i	2020	end	normalt	og	vi	har	også	
afventet	med	at	holde	årets	første	møde	til	udgangen	af	januar.		
Og	dette	møde	foregik	på	legepladsen,	heldigvis	så	holdt	det	
tørvejr	men	det	var	koldt.	😊"#$%	At	vi	mødtes	lige	netop	der,	var	at	vi	
skulle	drøfte	en	her	og	nu	plan	for	legepladsen,	for	den	er	lidt	i	
forfald.	Basketball	stativer/kurvene	var	ødelagt	og	det	var	rammen	
om	vores	faldgrus	også.	Derfor	er	det	bestyrelsens	klare	
overbevisning,	at	det	skal	laves	i	år.	Og	normalt	ville	vi	først	have	
iværksat	denne	vedligeholdelse	til	efter	generalforsamling,	men	da	
den	er	udsat	på	ubestemt	tid,	mener	vi	ikke,	at	vi	kan	forsvare	at	
lade	det	vente.	Rammen	omkring	faldgruset	under	gynge/legehus	
er	rådnet	op,	og	den	ville	sandsynligvis	blive	kasseret	af	Sikker	
Legeplads	ved	næste	kontrolbesøg.	Derfor	vi	har	indkøbt,	til	
levering	her	i	løbet	af	foråret	nye	træstammer	til	erstatning	af	de	
gamle.	Vi	har	også	valgt	at	få	lavet	nogle	helt	nye	og	langt	mere	
holdbare	basketball	stativer	og	kurve.	Vi	har	hvert	eneste	år,	måtte	
købe	nye	kurve,	nogle	år	mere	end	en	gang,	da	de	ikke	kunne	holde	
til	at	hænge	i,	så	nu	satser	vi	på	at	disse	er	lagt	mere	holdbar.	I	
skrivende	stud	er	disse	stativer	opsat	og	sikkert	også	taget	i	brug.	
😊"#$%		Vi	vil	også	gerne	have	opsat	et	nyt	legeredskab	på	den	gamle	
fod	fra	vippedyret	ellers	skal	beslaget	graves	op,	da	det	kun	lige	
ligger	under	gruset.	Det	betyder	at	der	i	år	er	sat	nogle	flere	penge	
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af	i	budgettet	til	legepladsen,	men	det	er	også	mere	end	11	år	
siden,	at	der	sidst	er	brugt	mere	end	10000,00	kr.	netop	her.	

Vores	næste	møde	var	her	i	marts,	denne	gang	var	vi	under	tag,	
men	dog	stadig	uden	for	og	med	afstand.	Et	stort	punkt	på	
dagsorden	var:		Kunne	vi	afholde	generalforsamling	inden	
udgangen	af	april?	Og	som	situationen	er,	grundet	en	lille	og	
usynlig	virus,	tror	vi	ikke	at	det	er	muligt	at	nå,	da	det	endnu	ikke	er	
tilladt	at	forsamles	mere	end	5	personer	indendørs.	Vi	håber,	at	vi	
snart	kan	udsende	en	indkaldelse	enten	til	et	indendørs	sted	eller	
på	vores	strand	(udendørs	vil	dog	først	være,	når	vi	kan	være	
udenfor	uden	at	fryse	😊"#$%)		

Vi	har	skiftet	bank	her	i	løbet	af	2020,	til	Rise	Sparekasse	og	det	
var	ikke	nogen	let	opgave	for	vores	kassere.	At	vi	valgte	et	skifte,	er	
kort	fortalt,	fordi	Jyske	Bank	har	for	høje	gebyr	og	at	de	ikke	ville	
tillade	at	vi	forsatte	som	hidtil,	hvor	kassereren	alene	betaler	vores	
regninger	i	banken	via	netbank,	ikke	uden	vi	ændre	vores	
vedtægter	15§	stk.	2.	Vi	kunne	ikke,	som	vi	kan	i	Rise	Sparekasse,	få	
lov	til	at	formanden	godkender	i	netbank,	når	der	er	lagt	
betalingerne	ind	af	kassereren.	Og	da	det	ikke	var	muligt	at	
indkalde	til	ekstra	ordinær	generalforsamling	2	gange	midt	i	en	
Corona	tid,	for	en	ændring	af	15§,	var	der	ikke	nogen	anden	udvej	
end	et	skift.		

Vi	er	stadig	generet	af	knallert	kørsel	på	vores	stier.		

Der	er	desværre	stadig	personer,	som	bruger	vores	stianlæg	som	
kørebane	for	knallertkørsel	og	vi	bliver	nødt	til	at	påpege,	at	det	
ikke	er	tilladt	at	køre	på	vores	stier.	Det	er	for	flere	år	siden	
besluttet,	at	vi	ikke	vil	have	kørsel	på	Strandgårdsparkens	stianlæg,	
det	er	simpelthen	alt	for	farligt.	Og	det	gælder	alle	former	for	
knallerter	eller	andre	motorkøretøjer.	Eneste	undtagelse	er	vores	
havemand.	Der	er	derfor	opsat	nye	skilte,	ved	indgangene	til	
stierne,	som	er	Strandgårdsparkens	ejendom	og	dermed	et	privat	
stianlæg.	

Vi	håber	at	I	alle	vil	hjælpe	med	at	vi	for	løst	dette	problem,	inden	
nogen	kommer	til	skade.		

	

	



Vi	har	fra	nogen	af	jer	fået	henvendelser	omkring	evt.	fjernvarme	
i	Strandgårdsparken.	

I	den	forbindelse	har	vi	rettet	henvendelse	til	FFV	for	at	høre	om	
der	er	planer	for	at	føre	fjernvarmen	til	vores	område.	Og	vi	kan	
efter	samtale	med	FFV	oplyse	jer	om	følgende:		

FFV	er	ved	at	regne	på	hvilke	områder	de	vil	ud	i	og	hvad	det	vil	
koste,	samt	hvornår.	Men	først	skal	der	udarbejdes	et	projekt	som	
skal	til	godkendelse	i	byrådet.	Pt.	er	der	ingen	konkrete	tiltag,	men	
de	vil	gerne	udvide.	Men	for	at	udvidelsen	kan	blive	til	noget,	skal	
der	være	samfundsøkonomi	og	virksomhedsøkonomi	i	projektet.	
Der	vil	være	en	minimumstilslutning	da	det	er	dyrt	at	lægge	rør	ud	i	
et	område	og	det	må	ikke	belaste	de	medlemmer	der	allerede	er	
tilsluttet.	Der	kommer	muligvis	noget	mere	konkret	om	deres	
fremtidige	projekter	hen	over	sommeren,	hvor	de	så	også	vil	melde	
ud	med	hvor	henne	og	hvornår	de	vil	udvide.		

Bådebroen	

De	gæve	brobisser	har	fået	sat	bådebroen	ud	og	spillet	op,	og	som	
sidste	år,	så	er	det	bådejerne	selv	der	passe	broen	m.m.	Så	vi	
takker	for	indsatsen.		

Badebroen,	toiletvogn	og	telt.		

Badebroen	den	skal	sættes	ud	den	30/4-2021	kl.	9,00	og	der	vil	
være	kaffe	og	en	lille	en	til	at	holde	sig	varm	på.	Da	det	er	udenfor	i	
den	friske	luft,	regner	vi	ikke	med	at	Corona	spærre	ben	for	dette	
projekt.	Til	gengæld	er	vi	mere	i	tvivl	om	teltet	og	toiletvognen	
kommer	op	i	år.	Hvis	der	forsat	er	alle	de	regler	med	håndsprit,	
mundbind,	afstand	osv.	så	er	vi	ikke	sikker	på,	at	det	kan	lade	sig	
gøre.	Men	det	er	ikke	besluttet	endnu.		Vi	har	indkøbt	nye	borde	til	
teltet,	og	vi	vil	udskifte	en	del	af	stolene	hen	over	året,	da	dem	vi	
har,	har	det	med	at	mugne	på	sæderne.		

Havemanden	starter	snart	op	på	den	nye	sæson	og	vi	glæder	os	
over,	at	vi	kan	forsætte	det	gode	samarbejde	med	Anders.		

	

	

	

	



Sommertid	

Så	er	sommertiden	sat	i	gang	og	vi	begynder	at	komme	ud	af	vores	
vinterhi.	Haverne	skal	trimmes,	plejes	og	passe	og	forhåbentlig	kan	
vi	holde	komsammen	i	haven	i	år	med	rigtig	mange	gæster.		

Vi	håber	at	vi	snart	kan	indkalde	jer	til	generalforsamling,	men	
indtil	da	pas	rigtig	godt	på	hinanden.			

	

Med	kærlig	hilsen		

	

Bestyrelsen	

	

	

	

	

	


